

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruelles • Tel. : 728 41 11 - Telex : 25-599
Telefax/Télécopieurs : 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (92)40

4 May 1992

ACTING SECRETARY GENERAL OF NATO MEETS JAPANESE MINISTER OF STATE FOR DEFENCE

The Acting Secretary General of NATO Ambassador Amedeo de Franchis, today received the Japanese Minister of State for Defence Sohei Miyashita. They discussed the Alliance's adaptation to the changed security situation in Europe, NATO's New Strategic Concept, the North Atlantic Co-operation Council and developments in the CSCE. Both sides exchanged views on security issues of mutual concern. They both emphasized their desire to enhance their dialogue on security matters, where Europe, North America and Asia have many interests in common.

The Japanese Defence Minister also met with the Chairman of the Military Committee General Vigleik Eide during this visit, the third by a Japanese Defence Minister to NATO.

COMMUNIQUE DE PRESSE (92)40

4 mai 1992

LE SECRETAIRE GENERAL PAR INTERIM DE L'OTAN
RECOIT LE MINISTRE JAPONAIS DE LA DEFENSE

Le Secrétaire général par intérim de l'OTAN, S.E. M. Amedeo de Franchis, a reçu aujourd'hui le Ministre japonais de la Défense, M. Sohei Miyashita. Ils se sont entretenus de l'adaptation de l'Alliance à l'évolution de la situation sur le plan de la sécurité en Europe, du nouveau concept stratégique de l'OTAN, du Conseil de coopération nord-atlantique et des développements dans le cadre de la CSCE. Ils ont échangé des vues sur des questions de sécurité d'intérêt commun. Ils ont tous deux souligné leur désir de renforcer leur dialogue dans le domaine de la sécurité, où l'Europe, l'Amérique du Nord et l'Asie ont bien des intérêts en commun.

M. Miyashita a rencontré également le Président du Comité militaire, le général Vigleik Eide, lors de cette troisième visite à l'OTAN d'un Ministre japonais de la Défense.